

بناء على الإعلان الرسمي للوزارة، فإننا نعلم طلبتنا الأعزاء أن تاريخ بداية الدراسة هو يوم 24 سبتمبر 2023 لجميع المستويات. سيعلن عن جداول التوقيت في وقتها.

سيخصص يوم السبت 23 سبتمبر 2023 لاختبار تحديد المستوى في اللغة الإنجليزية للطلبة الجدد و يكون على الساعة 9 صباحا بالمعهد.

مع التأكيد بأن التسجيلات (و التي تكون على الخط فقط) ستستمر إلى غاية 20 سبتمبر 2023.

بالنسبة لتسجيلات الماستر 1 (دفعة 2023) سيتم تحيين قاعدة البيانات غدا الخميس 7 سبتمبر مساء ليتمكن الطلبة المعنيون من التسجيل (على الخط)

أما طلبة 20 % ماستر و كذا L3 للخارجيين، فسيفتح الموقع على موقع الجامعة في أقرب الأجال لإيداع ملف طلب الترشح.

Based on the official announcement of the Ministry, we inform our dear students that the start date of studies is September 24, 2023 for all levels. Schedules will be announced in due time.

Saturday, September 23, 2023, will be designated for the English language placement test for new students, and it will be at 9 a.m. at the institute.

With the confirmation that registrations (which are online only) will continue until September 20, 2023.

Regarding Master's 1 registrations (class of 2023), the database will be updated tomorrow, Thursday, September 7, in the afternoon, so that the concerned students can register (online).

As for 20% students and L3 external, the site will open on the university's website as soon as possible to submit the application file.